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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mekkora többletkitermelést generált a hatósági áras 
tűzifa rendelet?" 

Az ország eddig soha nem látott energiakrízissel néz szembe, az emberek jelentős részének már
teljesíthetetlen terhet jelent a havi rezsiszámla kifizetése. Így jogos és támogatandó lépés, hogy a
kormány keresse a megoldást az emberek ezirányú anyagi terheinek csökkentésére. Az is fontos
azonban, hogy mindezt úgy tegyük, hogy ne a következő generációk életminőségét tegyük tönkre
általa. Ezért nagyon fontos, hogy a kormány által támogatott többlet fakitermelés - az önök által
előzetesen  tett  ígéret  szerint  is  –  többségében ne védett  területekről,  hanem akácfőfajú  erdőből
történjen.

Az erdeinkért és hazánk fenntarthatóságáért aggódó állampolgárok megnyugtatása érdekében kérem
miniszter urat, hogy – mint adatgazda – a következő kérdésekre konkrét számadatokkal válaszoljon:

 

• Hány köbméter fakitermelés történt a 2021es évben (havi kimutatásban, fajtákra bontva)? 
A fakitermelés hány százaléka érintett védett vagy Natura 2000-es területet?

• Hány köbméter fakitermelés történt a 2022es évben (havi kimutatásban, fajtákra bontva)? 
A fakitermelés hány százaléka érintett védett vagy Natura 2000-es területet?

• Ennek fényében hogyan értékeli, sikerülte tartaniuk az előzetes ígéretüket, mely szerint a 
többletkitermelés nem érinti a főleg őshonos főfajú erdőket, és a védett területeket?

 

Válaszát köszönöm!


